
 
 

Zápis z porady vedení PřF UJEP dne  17. 4. 2007. 
 
Přítomni:   doc. Novák, dr. Kořínková, doc. Pavlík,  Mgr. Balej, ing. Lauterbach 
 

1. Kolegium doporučuje děkanovi navrhnout paní rektorce snížit na 50 % částku, kterou 
škodní komise požaduje od Mgr. Králíka jako úhradu za ztrátu služebního notebooku. 

2. Kolegium projednávalo znění textu týkajícího se vypsání 2. kola výběrového řízení. 
3. Po úpravě termínu promocí kolegium odsouhlasilo harmonogram akademického roku 

2007/2008 PřF UJEP. 
4. Vedení diskutovalo posilu na studijní oddělení. Bylo projednáno znění inzerátu a 

požadavky na novou pracovní sílu. 
5. Proděkan Pavlík vypracuje do 24. 4. 2007 směrnici na hodnocení publikací pro novou 

metodiku hodnocení pracovníků. 
6. Proděkan Pavlík předal informace ze školení o vědě a výzkumu, které se konalo dne 

12. 4. 2007 v Praze. Pravděpodobně bude na podzim 2007 možnost v 2. kole podávat 
znovu projekty na Výzkumné záměry. 

7. Tajemník informoval o krádeži dataprojektoru a počítače z učebny v budově České 
mládeže.  

8. Oddělení PR připraví informační leták pro prezentaci studijního oboru toxikologie 
v Litvínově. 

9. Dne 27. 4. 2007 (pátek) v Lidových novinách vyjde inzerát na výběrové řízení na 
akademické pracovníky na PřF.   

 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                           Děkan PřF UJEP 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová 


